

No. 521. Multilateral

CONVENTION ON THE PRIVILEGES AND IMMUNITIES OF THE SPECIALIZED AGENCIES. NEW YORK, 21 NOVEMBER 1947 [*United Nations, Treaty Series, vol. 33, I-521.*]

ACCESSION (WITH RESERVATION)*

Armenia

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 16 May 2022

Date of effect: 16 May 2022

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 16 May 2022

**No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

Reservation:

**The texts reproduced below are the action attachments as submitted for registration and publication to the Secretariat. For ease of reference they were sequentially paginated. Translations, if attached, are not final and are provided for information only.*

N° 521. Multilatéral

CONVENTION SUR LES PRIVILÈGES ET IMMUNITÉS DES INSTITUTIONS SPÉCIALISÉES. NEW YORK, 21 NOVEMBRE 1947 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 33, I-521.*]

ADHÉSION (AVEC RÉSERVE)*

Arménie

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 16 mai 2022

Date de prise d'effet : 16 mai 2022

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 16 mai 2022

**Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.*

Réserve :

**Les textes reproduits ci-dessous sont les textes authentiques de la pièce jointe de l'action telle que soumise pour enregistrement et publication au Secrétariat. Par souci de clarté, leurs pages ont été numérotées de manière séquentielle. Les traductions, si elles sont incluses, ne sont pas sous forme finale et sont fournies uniquement à titre d'information.*

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

“The provisions of Paragraph 1, Section 20, Article VI of this Convention shall not apply to the citizens of the Republic of Armenia and that the provisions of Paragraph 2, Section 20, Article VI of this Convention shall apply at the extent allowing the Republic of Armenia to grant a temporary deferment for a reasonable time, such [as] up to the next call-up for military service.”

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Les dispositions du premier paragraphe de la Section 20 de l'article VI de la Convention ne s'appliquent pas aux citoyens de la République d'Arménie et les dispositions du deuxième paragraphe de la Section 20 de l'article VI de la Convention s'appliquent dans la mesure où elles permettent à la République d'Arménie d'accorder un sursis temporaire pour une durée raisonnable, par exemple, jusqu'au prochain appel au service militaire.